
Geachte meneer Krijgsman, 

 

Voor het zomer reces hebben wij ingesproken bij de Commissie NLM, d.d. 19 Juni 2017. 

Naar aanleiding hiervan is de heer A. Tekin bij ons op bezoek geweest d.d. 13 Oktober 2017 

en heeft de ernst van de situatie bekeken. 

 

Op verzoek van de wethouder Mevrouw Vroonhoven - Gemeente Hilversum, hebben we een 

A4 gemaakt, waarop we de situatie en onze bezwaren, op duidelijke wijze uiteenzetten. Wij 

zullen een bezoek brengen aan de 2e Kamer, dat georganiseerd wordt door Mevrouw 

Vroonhoven. De heer Tekin heeft aangegeven achter deze actie te staan. 

 

Graag zouden we dan ook de leden van de Commissie NLM, deze A4 Folder willen 

toezenden om aan te tonen dat wij nog steeds actief aan het strijden zijn voor het 

geluidsscherm. Tevens heeft mevrouw Z. Pels aangegeven een initiatief voorstel geschreven 

te hebben en hopelijk ondersteunt bijgevoegde informatie haar voorstel. 

 

Zou U zo vriendelijke willen zijn deze email (met bijlage) door te sturen aan de Commissie 

leden van NLM? 

 

Alvast hartelijke bedankt voor de medewerking, 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Marike Hoving - van der Tol 

 

Namens Actiecomité Geluidsscherm A27-knooppunt 33 

 

Email: GeluidsschermA27.afslag33@gmail.com  
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